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Irásbeli kérdés

Kövér László úr részére
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2010.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján irásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani

Szijjártó Péter külgazdasági és külügyminiszter úrhoz
Mennyibe kerül az adófizetőknek?

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Ön tájékoztatása szerint Debrecen melletti 400 hektáros területen a legmodernebb
autóipari gyártási technológiákkal, egy gyártósoron állít elő a BMW hagyományos és
elektromos meghajtású autókat. Hozzátette, hogy a világgazdaságban olyan gyors és mély
változások zajlanak, hogy modem kori ipari forradalomról lehet beszélni. Magyarország
benevezett az új technológiák alkalmazását hozó beruházásokért. Az országok közötti
versenybe, többek között az alacsony adókkal, a rugalmas munkaerő-szabályozással, a duális
szakképzéssel és a színvonalas informatikai, műszaki képzésekkel szállt be.
Pár éve - a Volkswagen dízelbotránya idején - Varga Mihály nemzetgazdasági miniszter még
arról beszélt, hogy nem jó ha az ország ilyen szinten függ egyetlen iparágtól, ezért a kormány
csökkenteni akarja a gazdaság egyoldalú függőségét az autóipar teljesítményének
hullámzásától.
Az új beruházás fontosságát elismerem, különösen akkor, ha az a legújabb technológiával
párosul. A két bejelentés azonban nincs összhangban.

A fentiak alapján kérdezem Miniszter urat:
1. Az új autóipari beruházás nem teszi-e sérülékenyebbé a magyar gazdaságot?
2. Milyen támogatást nyújt a kormány a beruházás megvalósításához?
3. Megvásárolja-e a beruházó a földterületet, esetleg a terület tulajdonosa bérbeadja,

vagy támogatásként kerül-e a beruházóhoz?

Budapest, 2018. augusztus 2.
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